



STARTUP IMPACT

Succes & Impact

Global Expertise International
Sustainable and Inclusive Investing

Entrepreneurs, particularly women, are strongly affected economically by the COVID-19 pandemic (loss of customers leading to a decrease in turnover and in turn income, low savings etc.). These women entrepreneurs working in different sectors such as food processing, crafts, health, services, etc. are therefore obliged to adapt to the changing situation continuously (in particular the reconversion of activities, the reduction of production, reduction of employees etc.). Start-Up Impact (SI) brings you its Special Edition "Women Entrepreneurs Facing the COVID-19 pandemic "This Special Edition COVID-19 and togo Women Entrepreneurs" explores and analyzes the effect of the Coronavirus pandemic on micro and small businesses led by women in Togo. Specifically, how does this health crisis affect these companies? What are the coping strategies these women entrepreneurs use to face it? What might be best public policy solutions to support Togo women entrepreneurs ?

**Text edited by Global Expertise International:
expertise in sustainable investment and
development
with: Calia Expertise: expertise in women
empowerment**

Les entreprises particulièrement, celles dirigées par femmes sont fortement touchées économiquement par la pandémie de COVID-19 (la perte de la clientèle entraînant la diminution des chiffre d'affaires et par ricochet le revenu, la faiblesse de l'épargne etc.). Ces femmes chefs d'entreprises qui interviennent dans les différents secteurs (agroalimentaire, artisanat, santé, services etc.) développent des résiliences de manière continue à l'évolution de la situation; notamment la reconversion d'activité, la diminution de la production, réduction des employés etc. Start-Up Impact (SI) vous livre son Edition Spéciale « COVID-19 et Femmes Entrepreneures du Togo ». Cette Édition Spéciale Femmes Entrepreneurs Face au COVID-19 explore et analyse les effets de la pandémie liée au Coronavirus sur les micros et petites entreprises dirigées par les femmes au Togo. Spécifiquement, quels sont les changements induits par cette crise sanitaires sur les entreprises féminines ? Quelles sont les stratégies d'adaptation qu'elles utilisent pour y faire face? Quelles peuvent être les meilleures politiques publiques pour accompagner les femmes entrepreneurs du Togo



AfDB focuses on fashion industry to create jobs for millions of women and youth



BOAD: Stratégies RSE bénéficiant les femmes mise en branle



Connecter à l'Initiative Panafricaine de \$42 million



Policy responses to counter the impacts of COVID-19 must incorporate a gender perspective

BROUGHT TO YOU BY
GLOBAL EXPERTISE INTERNATIONAL



www.geinvestments.org/startup impact
Boulevard du Haho, Lome Aeroport, TOGO
Liberty Street, NYC, NY, USA